
Pořadové číslo 2/2024                    11. 6. 2024 

Zápis ze zasedání Školské rady 

 

Přítomni:  Ing. Barbora Krejzlová, Mgr. Hana Freibergová, Mgr. Ivana Jelínková, Mgr. Hana Neumanová  
 Hosté:     Mgr. Ivo Zálešák 

Omluveni: Ing. Jiří Křivánek, Mgr. Břetislav Štefan 

• Školská rada schválila úpravy v 16. verzi ŠVP – nový volitelný předmět Art seminář pro 7. 
ročník, nový volitelný předmět Španělský jazyk od 6. ročníku 

 
 

Projednávané záležitosti 

1. Informace o stavu hospodaření školy. Stav státního rozpočtu, obecního rozpočtu, doplňkové činnosti a 
fondů. Viz příloha. 

2. Projekty v tomto školním roce  
Obědy pro žáky ze sociálně znevýhodněných rodin 
Ovoce a mléko do škol 
Šablony III. JaK 
 
4. Informace o počtu zapsaných žáků. Do 1. ročníku bylo přijato 88 dětí, 20 rodičů požádalo o odklad 
školní docházky. Budou otevřeny 4. třídy 1. ročníku. Ve škole se učí 24 ukrajinských dětí. Kapacita školy 
750 žáků je naplněna. 
 
5. Informace o příměstských táborech. 

6. Testování Kalibro se uskutečnilo. Viz příloha. Vlastní evaluace je rovněž ukončena. Viz příloha. 
Výsledky budou zveřejněny ve výroční zprávě a na příští říjnové schůzce školské rady.  

7. Škola se bude opět hlásit do dotačního programu Potravinové pomoci – obědy do škol. Informace 
rozeslány rodičům. Přihláška bude podána v červenci. 

8. Rodilá mluvčí Alex Saulenas končí svoji práci. Je podepsána smlouva s novou rodilou mluvčí. Již 
nebude potřeba služebního bytu. 

9. Škola si stanovila pravidla, jak pracovat s AI. 

10. V současné době probíhá druhé kolo přijímacího řízení na střední školy.  

11. Během prázdnin proběhne rekonstrukce výměníkové stanice. 

12. Na začátku školního roku musí být zvolena nová školská rada. Poděkování současným členům. 

13. Úspěšný projekt rodičovských voucherů. 

14. Rozloučení ředitele školy se členy školské rady. 

15. Přechod na jinou informační platformu. Končí Edookit. Přecházíme na Edupage. Důvodem je 
neúměrné zvýšení nákladů ze strany poskytovatele. 

16. Od 1.8.2024 se ujme ředitelské funkce Mgr. Alexandra Zálešáková, zástupkyně pro I. stupeň zůstává 
Mgr. Ivana Jelínková, zástupkyní pro II. stupeň se stala Mgr. Marcela Navrátilová. 

Příští setkání proběhne v tradičním říjnovém termínu. 

Zapsala Hana Neumanová 


